
SOJOVICKÝ ZPRAVODAJ 
Zpravodaj číslo 35 / září 2022 
 

 
 
Vážení občané obce Sojovice, 
přinášíme Vám další číslo Zpravodaje. V naší obci se událo mnoho akcí a ještě 
hodně se jich do konce roku bude pořádat. Co všechno se podařilo 
zastupitelstvu v čele s panem starostou Ing. Bc. Petrem Obdržálkem, nebo co 
pro Vás připravila kulturní komise, hasiči, sokolové a myslivci se dočtete 
uvnitř tohoto čísla.  
 

 
 
Třetí srpnový víkend patřil již tradičně sojovické pouti.  
 

 



Činnost zastupitelstva obce Sojovice 
Zastupitelstvo se od poslední zprávy ve zpravodaji č. 34 sešlo celkem 
sedmkrát a to dne 29.11.2021, 20.12.2021, 1.3.2022, 29.3.2022, 25.5.2022, 
24.6.2022 a 2.8.2022. Na těchto jednáních byly řešeny záležitosti spojené s 
činností zastupitelstva a provozem zařízení obce. 

 

Zastupitelstvo obce schválilo: 
 

 

• OZ jednohlasně schválilo návrh plánu financování obnovy kanalizace 
dle podkladu zpracovaného firmou J2V Services. 

• OZ jednohlasně odsouhlasilo příspěvek ZŠ a MŠ Sojovice na dopravu 
v rámci plaveckého výcviku žáků ve výši 30.000,- Kč. Tento příspěvek 
je účelově vázán a bude zpětně vyúčtován. 

• OZ jednohlasně schválilo finanční příspěvek ZŠ a MŠ Sojovice na 
nákup vánočních dárků pro děti v ZŠ a MŠ Sojovice ve výši 35.000,- 
Kč. 

• OZ jednohlasně schválilo OZV č. 4/2021 o MP za obecní systém 
odpadového hospodářství. 

• OZ jednohlasně schválilo cenovou nabídku na Rekonstrukci povrchu 
MK - cesta na Severku – 1. etapa od firmy O. Rotek ve výši 277.574,- 
Kč vč. DPH z důvodu nižší cenové nabídky a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy 

• OZ jednohlasně schválilo návrh Smlouvy o provedení přezkoumání 
hospodaření obce a poskytování ostatních auditorských služeb s Ing. 
Antonínem Kleknerem s platností od 1.12.2021 a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ Sojovice o uzavření mateřské 
školy v době vánočních prázdnin od 23.12.2021 do 2.1.2022. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh smlouvy na pronájem NP včetně 
pozemků s firmou Česká pošta s.p. a pověřilo starostu podpisem 
smlouvy. Zároveň OZ pověřuje starostu vypovězením původní 
nájemní smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost V. Novákové na odpuštění nájmu 
(z důvodu omezení služeb v pohostinství v rámci vývoje epidemie 
Covid-19 a souvisejících opatření Vlády) ve výši 4.501,- Kč měsíčně za 



pronájem Sojovické hospody na období prosinec 2021 – únor 2022. 
Zároveň se na toto období snižuje platba V. Novákové za vodné na 
částku 1.000,- Kč bez DPH za měsíc a OZ netrvá v tomto období na 
plnění podmínky jednoho zavíracího dne v týdnu. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh firmy AVE na úpravu cen pro r. 2022. 

• Projednání žádosti Knihovny MB o poskytnutí finančního daru na rok 
2022 bylo odloženo na jednání zastupitelstva v březnu 2022 dle 
platné směrnice. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh kupní smlouvy na pozemky 407/4 a 
407/1 v k.o. Sojovice ve výši 170.016,- Kč a dále dodatku ke smlouvě 
o smlouvě budoucí ze dne 20.4.2015 s J. Bělíkem a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy a dodatku. 

• OZ odsouhlasilo návrh na čestné občanství pro p. Josefa Wolfa 8 hlasy 
pro, 1 se zdržel. 

• OZ odsouhlasilo návrh na čestné občanství pro pí Věru Náglovou 8 
hlasy pro, 1 se zdržel. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh střednědobého výhledu na rok 2022-
2024 jak na příjmové, tak na výdajové stránce. 

• OZ všemi přítomnými hlasy schválilo navrhovaný Rozpočet na rok 
2022 na třídy jako vyrovnaný. 

• Do výběrového řízení na hydrogeologický průzkumný vrt So-1 se 
přihlásily dvě firmy: EmbraDrilling a.s. a Pavel Lipanský (Watter 
Systém), obě nabídky byly výběrovou komisí vyhodnoceny jako 
procesně správné. OZ jednohlasně schválilo jako vítěznou nabídku 
firmy EmbraDrilling a.s. ve výši 470.090,-- bez DPH z důvodu nižší 
cenové nabídky. 

• OZ jednohlasně schválilo kalkulaci firmy Stavokomplet s.r.o. na výši 
stočného pro obec Sojovice na rok 2022 ve výši 60,95 Kč bez DPH za 1 
m3 (tj. 67,05 Kč s DPH za 1 m3) a pověřilo starostu podpisem dodatku 
ke smlouvě. 

• OZ jednohlasně schválilo plán inventur za r. 2021 a protokol o 
proškolení členů inventarizační komise. 

• OZ jednohlasně schválilo Dodatek č. 18 ke smlouvě o sběru, přepravě 
a odstraňování odpadu č. S/200248/02300161/35/06 s firmou AVE CZ 
a pověřilo starostu podpisem Dodatku. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu o smlouvě budoucí s Mudr. Jiřím 
Tomáškem – kanalizační přípojka k novostavbě RD na p.č. 423/3 a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 



• Do výběrového řízení na VZMR – Rekonstrukce obecní knihovny na 
p.č. 364 se přihlásily tři firmy – Kropáček-Nešpor, Střechy – Šorel 
s.r.o. a Petr Novotný. Všechny tři nabídky byly výběrovou komisí 
vyhodnoceny jako procesně správné. OZ jednohlasně schválilo jako 
vítěznou nabídku firmy Kropáček-Nešpor z důvodu nejnižší cenové 
nabídky ve výši 499.894,18 Kč bez DPH a pověřilo starostu podpisem 
smlouvy. 

• Do výběrového řízení na VZMR – Rekonstrukce obecní knihovny – 
mobiliář na p.č. 364 se přihlásily tři firmy – Kropáček-Nešpor, Střechy 
– Šorel s.r.o. a Petr Novotný. Všechny tři nabídky byly výběrovou 
komisí vyhodnoceny jako procesně správné. OZ jednohlasně schválilo 
jako vítěznou nabídku firmy Kropáček-Nešpor z důvodu nejnižší 
cenové nabídky ve výši 401.400,-- Kč bez DPH a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Dodatek č. 2 k pojistné smlouvě č. 
7721031779 s firmou Kooperativa a.s. a pověřilo starostu podpisem 
Dodatku. 

• OZ jednohlasně schválilo předložený střednědobý výhled rozpočtu ZŠ 
a MŠ Sojovice na roky 2022-2024. 

• OZ jednohlasně schválilo předložený rozpočet ZŠ a MŠ Sojovice na rok 
2022. 

• OZ jednohlasně schválilo rozpočtové opatření č. 12/2021. 

• OZ jednohlasně schválilo Memorandum o partnerství a spolupráci 
k připravovanému ZEVO s firmou AVE CZ, Benátky n/J a pověřilo 
starostu podpisem Memoranda. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh Smlouvy o zajištění a financování 
dopravní obslužnosti s platností od 1.1.2022 s firmou IDSK, Praha 8 a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh Smlouvy o zajištění a financování 
dopravní obslužnosti s platností od 1.1.2022 s firmou IDSK, Praha 8 a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo navýšení ceny firmě GoodSailors o inflaci za 
elektronickou spisovou službu „Dobrá spisovka“ a pověřuje starostu 
podpisem Dodatku. 

• OZ jednohlasně schválilo navýšení ceny za vývoz bioodpadu firmě 
Cavalo Černá v Pošumaví o 300,- Kč + DPH na jeden kontejner a 
pověřuje starostu podpisem Dodatku. 



• OZ schválilo 8 hlasy, Michaela Vlachá se zdržela, pověření 
místostarostce Ing. Michaele Vlaché, že při oddávání může užívat 
závěsný odznak se státním znakem České republiky dle § 108, odst. 2 
zákona o obcích. OZ vzalo na vědomí, že Ing. Michaela Vlachá a Ing. 
Bc. Petr Obdržálek budou na seznamu oddávajících za obec Sojovice. 

• OZ jednohlasně schválilo poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro SK 
Jizera Předměřice ve výši 20.000,- Kč. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh Dodatku č. 3 k pojistné smlouvě s 
firmou Kooperativa pojišťovna a.s. a pověřilo starostu podpisem 
smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu na dorovnání ceny dle smlouvy o 
smlouvě budoucí s M. Drdovou při prodeji pozemků č.254/7 v k.ú 
Skorkov v celkové výměře 139 m2 Stř, kraji ve výši 16.263,- Kč a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu na dorovnání ceny dle smlouvy o 
smlouvě budoucí s J. Bělíkem při prodeji pozemků č.382/4 v k.ú 
Skorkov v celkové výměře 142 m2 Stř, kraji ve výši 16.614,- Kč a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo poskytnutí dotace SDH Sojovice ve výši 
25.000,- Kč. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu na dorovnání ceny dle smlouvy o 
smlouvě budoucí s P. Nekolou při prodeji pozemků č.254/8 v k.ú 
Skorkov v celkové výměře 564 m2 Stř, kraji ve výši 65.988,- Kč a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo poskytnutí dotace ČRS Předměřice n/J ve 
výši 5.000,- Kč. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost D. Votřelové o zaplacení MP za 
odpad ve splátkách se splatností nejpozději do 31.12.2022. OZ podle 
§ 85 písm. b) zákona č. 128/2000 sb., zákona o obcích, jednohlasně 
schválilo účelový finanční dar ve výši 4.750,- Kč paní Votřelové na 
úhradu místního poplatku za odpady pro rok 2022. OZ pověřilo 
starostu podpisem darovací smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu na dorovnání ceny dle smlouvy o 
smlouvě budoucí s M. a V. Bátrovými při prodeji pozemků č.426/26, 
426/27, 426/28 a 426/30 v k.ú Skorkov v celkové výměře 1.329 m2 
Stř, kraji ve výši 155.493,- Kč a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 



• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 
služebnosti (inženýrské sítě – přípojka vodovodní) s Mgr. Helenou 
Slukovou a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Směrnici na pronájem Kulturního domu. 

• OZ schválilo 8 hlasy, Ivan Prager se zdržel hlasování, Smlouvu na 
dorovnání ceny dle smlouvy o smlouvě budoucí s I. Pragrem při 
prodeji pozemků č.500/7, 500/8, 500/9 v k.ú Sojovice v celkové 
výměře 909 m2 Stř, kraji ve výši 106.353,- Kč a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost MS Sojovice – Skorkov na poskytnutí 
dotace z rozpočtu obce ve výši 30.000,- Kč a pověřilo starostu 
podpisem veřejnosprávní smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu na dorovnání ceny dle smlouvy o 
smlouvě budoucí s P. Pokorným při prodeji pozemků č.262/2 v k.ú 
Skorkov v celkové výměře 396 m2 Stř, kraji ve výši 46.332,- Kč a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ schválilo 6 hlasy (P. Obdržálek se zdržel) Smlouvu o smlouvě 
budoucí na vodovodní přípojku k RD č.p. 161 s Ing. P. Obdržálkem a 
Mgr. V. Obdržálkovou a pověřilo místostarostu Bc. Karla Zahrádku 
podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo výběr zhotovitele projektu „Autobusové 
zálivy a chodníky Sojovice 1. etapa“ na základě výběrového řízení - 
firmu SKL Recyklostav, s.r.o. ve výši 10.716.234,50 Kč bez DPH,  a to z 
důvodu cenově nejvýhodnější nabídky, zároveň OZ pověřilo starostu 
podpisem smlouvy o dílo. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ Sojovice o finanční příspěvek 
na dovybavení školní kuchyně ve výši 58.517,- Kč. Částka bude 
převedena jako příspěvek na provoz a bude předložené vyúčtování 
přiznaného příspěvku na provoz nejpozději do konce roku 2022. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu na dorovnání ceny dle smlouvy o 
smlouvě budoucí s R. a J. Kruckými při prodeji pozemků č. 501/2 v k.ú 
Sojovice v celkové výměře 4 m2 Stř, kraji ve výši 468,- Kč a pověřilo 
starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ Sojovice o finanční příspěvek 
na školu v přírodě (využití na dopravu) ve výši 20.000,- Kč. Částka 
bude převedena jako příspěvek na provoz a bude předložené 
vyúčtování přiznaného příspěvku na provoz nejpozději do konce roku 
2022. 



• OZ jednohlasně schválilo Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo 
„Rekonstrukce a obnova obecní knihovny na p.č. 364“ – změna 
termínu dokončení: do 20.4.2022 a vzalo na vědomí podepsání 
Dodatku starostou. 

• OZ jednohlasně schválilo Dodatek č. 1 ke smlouvě na dodání a 
montáž mobiliáře k rekonstrukci a obnově obecní knihovny na p.č. 
364“ - změna termínu dokončení: do 20.4.2022 a vzalo na vědomí 
podepsání Dodatku starostou. 

• OZ jednohlasně schválilo nabídku firmy Kooperativa a.s. na úrazové 
pojištění pro členy JPO a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu o smlouvě budoucí na vodovodní 
přípojku k RD č.p. 162 s P. Beytlerem a M. Beytlerovou a pověřilo 
starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo poskytnutí dotace TJ Sokol Sojovice 
z rozpočtu obce Sojovice ve výši 40.000 Kč s podmínkou, že 10.000 
bude využito na sportovní sítě na hřiště mezi kurty a 30.000 bude 
využito na zajištění zdroje tepla, nikoli na projektovou dokumentaci. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost J. Varhaníka a J. Prnky o souhlas 
s dočasným připojením el. energie na rozvody od hasičárny max. na 2 
roky. OZ pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo Smlouvu o budoucí smlouvě darovací 
a Smlouvu o smlouvě budoucí o zříz. věc. břemene s Ing. J. a J. 
Prnkovými a pověřilo starostu podpisem obou smluv. 

• Bod Galileo Corporation s.r.o. – zvýšení ceny za provoz webových 
stránek se odkládá na příští jednání zastupitelstva. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh smlouvy s R. Kochlöfflem na odkup 
části pozemku p.č. 4/4 k. ú. Sojovice o rozloze 14 m2 ve výši 1.000,- 
Kč/m2 a pověřilo starostu podpisem smlouvy. Jedná se o pozemek 
určený pro výstavbu chodníku. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh Dodatku č. 19 ke smlouvě o sběru, 
přepravě a odstraňování odpadu s firmou AVE, cz. Benátky n/J a 
pověřilo starostu podpisem Dodatku č. 19. 

• OZ jednohlasně odsouhlasilo na základě žádosti smlouvu o smlouvě 
budoucí s K. a R. Benešovými o zřízení služebnosti – přístup 
k příjezdové cestě a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh cenové nabídky firmy Warantia s.r.o. 
na TDS a koor BOZP pro rekonstrukci chodníků a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy. 



• OZ jednohlasně schválilo smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 
služebnosti na přípojky kanalizace a vodovodu s J. Chramostou a 
pověřilo starostu podpisem obou smluv. 

• OZ jednohlasně schválilo Dodatek č. 1 ke Smlouvě o vedení účetnictví 
s J. Truneckou a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• Schválení účetní závěrky Základní školy a mateřská školy Sojovice 
okres Mladá Boleslav (dále jen ZŠ a MŠ Sojovice) za rok 2021 a 
pokrytí ztráty hospodářského výsledku. Podklady k účetní závěrce ZŠ 
a MŠ Sojovice, příspěvkové organizace k rozvahovému dni 31.12.2021 
jsou výkaz zisku a ztráty, rozvaha a příloha účetní závěrky k 
rozvahovému dni 31.12.2021. Výnosy ZŠ a MŠ Sojovice za rok 2021 
činily včetně hospodářské činnosti 10.591.832,10 Kč a náklady za rok 
2021 činily včetně hospodářské činnosti 10.709.555,01 Kč. ZŠ a MŠ 
Sojovice vykazuje výsledek hospodaření běžného účetního období ve 
ztrátě ve výši 117.722,91 Kč. Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku 
ZŠ a MŠ Sojovice za rok 2021 s výše vykázanou ztrátou a současně 
zastupitelstvo schvaluje pokrytí ztráty roku 2021 ve výši 117.722,91 
Kč z rezervního fondu příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Sojovice. 

• OZ jednohlasně schválilo smlouvu o smlouvě budoucí na vodovodní 
přípojku a P. a I. Brynychovými a pověřilo starostu podpisem 
smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo smlouvu o smlouvě budoucí s firmou 
LUCOnet s.r.o. č. OU/0280/2021/1 a pověřilo starostu podpisem 
smlouvy. Jedná se o věcné břemeno na položení optických sítí. 

• OZ zamítlo návrh na přemístění kontejnerů na tříděný odpad od pošty 
mimo obec. Je naplánovaný posun kontejnerů do oploceného 
umístění za poštou. 

• OZ jednohlasně schválilo dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo 
„Rekonstrukce kanalizace Sojovice“ s firmou Stavokomplet a pověřilo 
starostu podpisem Dodatku č.2. 

• OZ jednohlasně schválilo smlouvu s J. Bělíkem o doplatku nájmu za 
pronájem pozemků při stavbě mostu Sojovice ve výši 12.220,- Kč a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo smlouvu s M. a V. Bártovými o doplatku 
nájmu za pronájem pozemků při stavbě mostu Sojovice ve výši 
26.289,50 Kč a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 



• OZ jednohlasně schválilo smlouvu s L. Volšičkovou o doplatku nájmu 
za pronájem pozemků při stavbě mostu Sojovice ve výši 7.487,50 Kč a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh vzoru smlouvy o účasti dítěte na 
příměstském táboře Sojovice. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh smlouvy s firmou Galileo Corporation, 
s.r.o. na zvýšení ceny ročního provozu webových stránek ve výši 
9.760,- Kč bez DPH a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo účetní uzávěrku obce Sojovice za rok 2021. 

• OZ schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za 
rok 2021 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za 
rok 2021 bez výhrad. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ Sojovice na zakoupení 
konvektomatu do školní jídelny dle předložené nabídky, kdy bude ZŠ 
a MŠ Sojovice poskytnuta částka ve výši 395.282,80 Kč vč. DPH 
v investičním příspěvku na provoz. Žádáme o doložení způsobu 
zaúčtování do majetku školy. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ Sojovice na zakoupení 
kompostéru do školní jídelny dle přiložení nabídky, kdy bude ZŠ a MŠ 
Sojovice poskytnuta částka ve výši 53.259,- Kč vč. DPH v investičním 
příspěvku na provoz. Žádáme o doložení způsobu zaúčtování do 
majetku školy. 

• OZ jednohlasně schválilo počet členů zastupitelstva na volební období 
let 2022-2026 – 9 členů (dle ustanovení §67 a §68 zákona č. 
128/2000 Sb., zákona o obcích). 

• OZ jednohlasně schválilo žádost o udělení výjimky z počtu dětí MŠ 
Sojovice ve 2. třídě z 24 na 25 dětí pro školní rok 2022/2023. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost o navýšení školkovného pro školní 
rok 2022/2023 ve výši 1000,- Kč/měsíc. Ředitelka ZŠ a MŠ Sojovice 
musí zveřejnit novou výši školkovného na úřední desce a přístupném 
místě v ZŠ a MŠ Sojovice nejpozději do 30.6.2022. 

• OZ jednohlasně schválilo podání žádosti k finální registraci k Výzvě 
MAS č. 7 PRV ze SZIF – Fiche 18 – na pojízdné pódium. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh Dodatku č. 1 k Pravidlům pro zřizování 
věcných břemen v obci Sojovice. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh smlouvy „Smlouva č.1682/B1/2022 o 
poskytování finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu 
dopravní infrastruktury na rok 2022“ na akci „Autobusové zálivy a 



chodníky, Sojovice 1. Etapa“ – INSPROFOND 52172510436 a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ o uvolnění finančních 
prostředků z Investičního fondu ZŠ a MŠ na opravu lina ve školní 
družině v maximální výši 60.000,00 Kč. Žádáme o doložení způsobu 
účtování použití investičních finančních prostředků z účetnictví ZŠ a 
MŠ Sojovice. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost ZŠ a MŠ o nákup dvou křídových 
tabulí do dvou učeben v ZŠ na základě předložené nabídky, bude 
poskytnuta částka ve výši 62.117,- Kč vč. DPH v investičním příspěvku 
na provoz. Žádáme o doložení způsobu zaúčtování do majetku školy. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh smlouvy o poskytování práv k užívání 
software č. SML – 01001/22 (rozšíření modulu – k používání práv ke 
komunikaci elektronickou formou – OSSZ, ZP, FÚ) a pověřilo starostu 
podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo cenovou nabídku firmy Jablotron ve výši 
1.250,00 Kč bez DPH/měsíc - střežení objektu - obecní knihovny a 
pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

• OZ jednohlasně schválilo návrh splátkového kalendáře – degresivní 
splácení jistiny k úvěru s Českou spořitelnou a.s. ve výši 5.900.000,00 
Kč, úrok: 5.89 %, splátek 240 (1. počáteční splátka 30.04.2023 a 240. 
poslední splátka 31.03.2043) a pověřilo starostu podpisem smlouvy. 

  
 
 
 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí: 

 
 

• OZ vzalo na vědomí informaci Stř. kraje o podpoře nesouhlasu obcí se 
zrušením napojení dálnice D10 u stávajícího Exitu 17 dle plánu 
modernizace D10. 

• OZ vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2021. 

• OZ vzalo na vědomí zprávu z dílčího přezkoumání hospodaření obce 
za rok 2021, kterou provedl krajský úřad dne 19.11.2021, nebyly 
zjištěny žádné chyby a nedostatky. 

• OZ vzalo na vědomí nový Spisový řád obce Sojovice. 



• OZ vzalo na vědomí zprávu ZŠ a MŠ Sojovice zpracovanou pro vedení 
obce za období červenec – prosinec 2021, žádné připomínky ke 
zprávě OZ nemá. 

• OZ vzalo na vědomí vyúčtování příspěvku obce na vybavení učeben 
PC zařízením v ZŠ a MŠ Sojovice. 

• OZ vzalo na vědomí výsledky VPK v ZŠ a MŠ Sojovice vykonané dne 
8.12.2021. 

• OZ vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 11/2021. 

• OZ vzalo na vědomí povolení Magistrátu Ml. Boleslav – k úplné 
uzavírce silnice II/331 v úseku obce Sojovice. 

• OZ vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 13/2021. 

• OZ vzalo na vědomí, že zadavatel Obec Sojovice se nechala zastoupit 
firmou J2V Services ke zprostředkování zadání VZ „Autobusové zálivy 
a chodníky, Sojovice – 1.etapa“. 

• OZ vzalo na vědomí informaci Středočeského kraje - Kolaudační 
souhlas – II/331 Sojovice, rekonstrukce mostu ev. č. 331-008 
s nabytím právní moci 8.1.2019. 

• OZ vzalo vědomí vyúčtování příspěvku na provoz ve výši 30.000,- Kč 
na plavecký výcvik dětí ZŠ a MŠ Sojovice. Příspěvek na dopravu byl 
vyčerpán v plné výši k danému účelu. 

• OZ vzalo na vědomí schválené rozpočtové opatření č. 1/2022. 

• OZ vzalo na vědomí podepsaný dodatek č. 2 smlouvy a dodatku č. 3 o 
dílo „Rekonstrukce a obnova knihovny na p.č. 364“ s firmou Kropáček 
a Nešpor. 

• OZ vzalo na vědomí podepsaný dodatek č. 2 smlouvy o dílo „dodání a 
montáž mobiliáře k rekonstrukci a obnově obecní knihovny na 
p.č.st.364“ s firmou Kropáček a Nešpor. 

• OZ vzalo na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
obce Sojovice za rok 2021. 

• OZ vzalo na vědomí zprávu o využití schválených prostředků na 
dopravu ZŠ Sojovice na školu v přírodě. 

• OZ vzalo na vědomí závěrečnou zprávu o výsledku projektu 
„SOJOVICE – HYDROGEOLOGICKÝ PRŮZKUMNÝ VRT SO -1“. 

• OZ vzalo na vědomí Protokol o výsledku veřejnosprávní kontroly v ZŠ 
a MŠ Sojovice okres Mladá Boleslav, příspěvkové organizaci. OZ 
přijalo usnesení, že následná veřejnosprávní kontrola bude 
provedena za účasti přizvané osoby dle §6 z.č. 255/2012 Sb. Zákon o 
kontrole a starostu pověřuje výběrem auditora. 



• OZ vzalo na vědomí informaci o uzavření provozu mateřské školy 
v době letních prázdnin, kdy bude mateřská škola uzavřena v období 
18.7. – 31.8.2022. 

• OZ jednohlasně schválilo žádost o dočerpání finančních prostředků ve 
výši 559,- Kč na dovybavení školní jídelny – zakoupení zařízení Duo 
Grill a Wafle. 

• OZ vzalo na vědomí zprávu o využití prostředků na dovybavení školní 
jídelny včetně vyúčtování FA. 

• OZ vzalo na vědomí informaci o schválené žádosti Výborem SFDI ze 
dne 14. 07. 2022 o limitním příspěvku Autobusové zálivy a chodníky 
Sojovice, II. ETAPA “. 

• OZ vzalo na vědomí rozpočtové opatření č.2. 
 

Zastupitelstvo obce zamítlo: 
 

• OZ jednohlasně zamítlo poskytnutí dotace z rozpočtu obce TJ Sokol. 
S částkou 219.468,- Kč nebylo pro tento rok počítáno v rozpočtu obce 
a vzhledem k dalším zvýšeným nákladům nelze tuto částku uvolnit. 
Současné rozhodnutí nevylučuje možnost zažádat o tuto dotaci 
v příštích obdobích. 

• OZ jednohlasně zamítlo žádost Linky bezpečí, Praha 8 o finanční 
příspěvek na dětskou krizovou linku. 

• OZ jednohlasně zamítlo žádost I. Vobořila na opravu cesty v osadě 
Severka okolo chaty e.č. 085. Požadovaná oprava je na pozemku, 
který není ve vlastnictví obce. 

• OZ jednohlasně zamítlo žádost Asociace rodičů a přátel ZPD Prostějov 
o poskytnutí daru z důvodu pozdního podání žádosti. 

 
   Ing. Michaela Vlachá 

místostarostka obce Sojovice 

 
 
 
 
 



Sojovice – vrt So-1 
 

     Zastupitelstvo obce Sojovice, jak jsme Vás již v minulosti informovali, se 
rozhodlo činit kroky ke zprovoznění vodovodu v naší obci. Suchovod, tedy 
vodovodní potrubí položené ve 3/4 obce Sojovice leží v zemi 29 let, ale není 
napájen zdrojem vody. V uplynulém období jsme udělali tlakové zkoušky 
položeného potrubí ve spolupráci s firmou Stavokomplet s uspokojivými 
výsledky. Dalším krokem tedy bylo zajistit zdroj vody.  Byl vypracován projekt 
panem RNDr. Václavem Dubánkem ke zhotovení hydrogeologického vrtu. Na 
projekt byla získána dotace z MŽP a letos na jaře byl vrt realizován. Vrt 
realizovala firma Embra po řádném výběrovém řízení. V současné době 
máme k dispozici závěrečnou zprávu, která je POZITIVNÍ.    
 

Výňatek ze závěrečné zprávy: 
Zachycena podzemní voda vykazuje slabě zásaditou reakci, vyhovující 
požadavku na pitnou vodu. Zastižena podzemní voda je velmi měkká, s 
tvrdosti do 1,6 mmol/l. Provedenými testovacími pracemi bylo ověřeno, že 
vrtem So-1 byl zajištěn vodní zdroj hluboký 15 m, s ověřenou využitelnou 
vydatnosti 1,8 l/s. Zjištěné hydraulické charakteristiky ukazuji na 
bezproblémovou možnost využíváni nového vodního zdroje uvedenou 
vydatnosti, což představuje možnost denního odběru až 155 500 litrů 
podzemní vody (s maximální možnou krátkodobě využitelnou vydatnosti 2,5 
l/s), specifikace možného způsobu maximálního využíváni nového vodního 
zdroje je následující: 
 
Průměrně 1, 8 (l/s) Maximálně 2,5 (l.s-1)  
Maximálně 4650(m3.měs-1) Maximálně 55800(m3.rok-1) 



 

 
 
V blízkém okolí nově vybudovaného vodního zdroje se nenalézá žádný známý 
stávající vodní zdroj, který by exploatoval shodnou zvodeň a mohl by být 
existencí a využíváním nového vodního zdroje významným způsobem 
negativně ovlivňován, ať poklesem hladiny podzemní vody, či poklesem 
vydatnosti. Jímanou vodu v lze již v surovém stavu využívat k pitným účelům, 
jedinými ionty překračujícími mezní hodnoty jsou ionty amonné. Amonné 
ionty lze z podzemní vody odstraňovat fyzikálně chemickými metodami. 
Např. reverzní osmózou nebo chemickou oxidaci především chlorací.  
 Tyto pozitivní výsledky nám umožní učinit v následujícím volebním období 
druhý krok, a to samotné zprovoznění vodovodu. Bude se muset vypracovat 
projekt vodovodního řadu spojující vrt SO 1 s naším suchovodem, zahrnující 
zásobník vody s tlakovou stanicí a úpravou vody. Samozřejmě na tuto 
investiční akci budeme řešit financování včetně dotační podpory.  
 

Ing. Bc. Petr Obdržálek 
                                                                                                                   Starosta obce  

 
 



REKONSTRUKCE OBECNÍ KNIHOVNY 

V letošním roce obec 
získala díky spolku 
MAS - Střední Polabí, 
z. s. dotaci ze SZIF na 
kompletní 
rekonstrukci místní 
knihovny umístěné 
v Domě služeb. Došlo 
k rekonstrukci všech 
prostor knihovny 
(elektrické rozvody, 
stěny, osvětlení, 
podlaha, výmalba, 
radiátory, atd.) a 
současně došlo i 
k vybudování toalety 
s umyvadlem pro 
návštěvníky 
knihovny. Knihovna 

byla vybavena novým 
nábytkem – regály, stoly a 
počítačem. S dovolením bych 
vyslovila přání, a to, aby 
knihovna nyní poskytovala i 
místo, které je uzpůsobeno pro 
setkávání občanů v obci a tím 
postupně se naplnila také vize, 
aby se knihovna postupem času 
stala komunitním centrem. 
  

Ing. Michaela Vlachá 
místostarostka obce Sojovice 

 
 

 



PROPAD VOZOVKY U DOMU ČP. 101 SOJOVICE 

     Na základě upozornění několika občanů Sojovic, že došlo k propadu 
komunikace v Sojovicích u domu čp. 101, byla provedena kontrola místa a 
místo označeno, aby nedošlo k nehodě. Následně ve spolupráci s firmou 
Stavokomplet byla provedena kamerová prohlídka kanalizace v daném úseku, 
která odhalila příčinu propadu. Jedná se o průnik cizího potrubí (chráničky) ve 
vrchní části potrubí stoky KAM 300 a následné viditelné praskliny na potrubí 
kanalizace pro veřejnou potřebu. Dalším šetřením bylo zjištěno, že 
k poškození kanalizace došlo cca před 10 lety při zřizování el. přípojného 
bodu pro dům čp. 260. Firma 
ČEZ zadala provedení prací 
firmě AZ Elektrostav, která 
vedení pod komunikací 
provedla protlakem, kdy 
zároveň poškodila kanalizaci.  
Poslední přívalové deště pak 
byly příslovečnou poslední 
kapkou a komunikaci podemlely. Firma AZ Elektrostav uznala, že jejich práce 
byly příčinou havárie a opravu uhradí. V následujícím období tedy dojde 
k opravě potrubí v dotčeném úseku a zároveň k přeložení kabelů. O 
stavebních pracích a omezeních Vás budeme informovat. 

Ing. Bc. Petr Obdržálek 
 
 

AUTOBUSOVÉ ZÁLIVY A CHODNÍKY SOJOVICE 

1. etapa 

V obci Sojovice je palčivým problémem doprava, což si zvolení zastupitelé 
uvědomovali při nástupu do volebního období 2018 - 2022. Hustota dopravy 
a zejména pak nákladní narostla po vybudování nového mostu přes řeku 
Jizeru. Ke zklidnění situace definitivně přispěje vybudování obchvatu obce a 
na tom obec Sojovice usilovně spolupracuje s investorem Středočeským 
krajem a vše se zatím vyvíjí pozitivně. Druhým krokem bylo umístění radaru 
ke zklidnění dopravy, kde však nedošlo ke shodě s obcí s rozšířenou 
působností Mladá Boleslav a nebyla uzavřena veřejnoprávní smlouva k řešení 
přestupků. Doufáme, že po volbách dojde ke změně jejího stanoviska.  



Dalším koncepčním krokem k zajištění bezpečnosti chodců okolo hlavní 
silnice č. 331 je vybudování nových chodníků včetně BUS zálivů, za splnění 
všech současných bezpečnostních standardů. Ke zpracování projektu byla 
vybrána v první etapě fa Storing spol. s.r.o., která zpracovala technickou 
dokumentaci, a projektovou část včetně podání žádosti o dotaci zajištovala 

firma M@T. Stavební povolení 
bylo získáno pro první etapu 
v roce 2021 a v tomto roce byla 
podána žádost o dotaci na Státní 
fond dopravní infrastruktury. 
Projekt o celkové výši 
12.966.643,- Kč získal 85 procent 
dotace z uznatelných nákladů, a to 
ve výši 9.012.590,- Kč. Ve veřejné 
soutěži v roce 2022 vyhrála 
zakázku firma SKL Recyklostav 
spol. s.r.o., se kterou byla 
podepsána v dubnu 2022 
smlouva. V současné době 
dochází k samotné realizaci této 
první etapy, kdy do konce roku 
2022 bude první etapa dle 



smlouvy ukončena. První etapa zahrnuje chodníky z půlky návsi ve směru 
k řece Jizeře v linii po pravé straně vozovky a částečně po obou stranách, dále 
autobusové zálivy na návsi obce, jak nástupní, tak výstupní, nový přechod pro 
chodce a jedno místo pro přecházení, přemostění slepého ramene Jizery a 
dále nové veřejné osvětlení v celém tomto úseku.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



AUTOBUSOVÉ ZÁLIVY A CHODNÍKY SOJOVICE 
2. etapa 

 

V řešení dopravní situace v obci a zejména pak bezpečnosti chodců jsme 
pokračovali v projektu chodníků podél hlavní silnice č. 331. 2. etapa zahrnuje 
úsek od půlky návsi (tam, kde končí první etapa) ve směru ven z obce na 
Lysou nad Labem, a dále pak prostor mimo hlavní komunikaci, a to od 
křižovatky na návsi u zrcadla směrem k základní škole a domu služeb. 
Projekční práce byly provedeny firmou CR PROJECT, kdy stavební povolení 
bylo získáno na podzim roku 2021. Následně byla žádost o dotaci včetně 
projektové přípravy podána prostřednictvím firmy M@T. Byla podána žádost 
o dotaci na Státní fond dopravní infrastruktury. Celková výše projektu byla 
vyčíslena na 32.643.780 Kč, uznatelné náklady 19.702.326 Kč. V červenci 
2022 byla rozhodnutím SFDI přidělená dotace ve výši 85 procent 
z uznatelných nákladů ve výši 16.746.977 Kč. V následujícím období nové 
zastupitelstvo bude řešit pokračování v projektu, a tedy vyhlášení veřejné 
soutěže na zhotovitele 2. etapy a případně úpravu projektu v části 
neuznatelných nákladů (část mimo hlavní silnici 331, rekonstrukce prostoru 

před ZŠ a domem služeb). Předpoklad realizace 2. etapy je v roce 2023.  



AUTOBUS SMĚR LYSÁ NAD LABEM 
 

Sojovická základní škola poskytuje základní vzdělání našim dětem z obce a dětem 
z okolních obcí do 5. ročníku základní školy. Celá léta pak žáci ze ZŠ Sojovice 
pokračovali v základním vzdělání ve Staré Boleslavi. Poslední roky ZŠ Stará 
Boleslav v Jungmannově ulici má naplněnou kapacitu školy a je čím dál obtížnější 
dostat děti ze sojovické školy do této školy, nebo do jiné ZŠ v Brandýse nad 
Labem. V letošním roce se poprvé děti z naší ZŠ v Sojovicích do ZŠ Stará Boleslav 
nedostaly. Všechny děti, které navazují základní vzdělávání, a to z 5. ročníku 
základní školy byly přijaty do 6. ročníku základní školy v Benátkách nad Jizerou. 
V návaznosti na naši obec by bylo vhodnější, aby děti z naší školy mohly 
navazovat v základním vzdělávání alespoň v bližším městě, a to v Lysé nad 
Labem. Vzhledem ke stávajícímu dopravnímu spojení jim tato možnost 
v letošním školním roce 2022/2023 nebyla ještě umožněna. 
Starosta obce ve spolupráci se zástupci města Lysá nad Labem vznesli podnět na 
zástupce „Pražské integrované dopravy“ (dále jen“PID“), a to na zajištění základní 
dopravní obslužnosti pro žáky základního a středního vzdělávání, kteří již dojíždějí 
a nebo budou dojíždět do Lysé nad Labem do školy. PID pro nedostatek 
zaměstnanců po Covidu 19 nestihla zavést linku do Lysé nad Labem již od září 
2022. Nyní dopravce poskytnul informaci obci Sojovice, že od 11. 12. 2022 bude 
do Sojovic zaveden jeden pár spojů na lince 431 a to dopravní spojení ze Sojovic 
do Lysé nad Labem s odjezdem v cca 7:00 a spojení z Lysé nad Labem do Sojovic  
s odjezdem cca 15:15 od zastávky „Lysá n.L., žel.st.“. Umožnění spojení mezi 
Lysou nad Labem a obcí Sojovice je na začátku a prvním krokem v tomto jednání 
s PID bylo částečné vyhovění požadavku starosty. Cílem zastupitelstva obce 
Sojovice je rozšíření základní dopravní obslužnosti na vlak v Lysé nad Labem a 
bude v této věci starosta obce na dále jednat. 

    Ing. Michaela Vlachá  

MASOPUST 2022 

V sobotu dne 5.3.2022 uspořádala po dlouhých 
dvou letech obec Sojovice ve spolupráci 
s kulturní komisí obce Sojovice a se Sborem 
dobrovolných hasičů Sojovice tradiční, již 
čtrnáctý Masopustní průvod.  
Masopustní průvod byl slavnostně zahájen ve 13 
hodin u Základní školy, a to po svolení naším 
panem starostou. Jako každý rok procházel 
masopustní průvod obcí v čele s tradičním 



medvědem a myslivcem. V průvodu jsme i letos viděli opravdu spoustu 
parádních masek, za zmínku určitě stojí parta Mimoňů, která se starala o 

zábavu během 
průvodu, Pikachu, 7 
statečných trpaslíků 
se svou Sněhurkou, 
jeptiška a spoustu 
dalších masek. 
K poslechu nám hrála 
Řeznická kapela, a i 
letos bylo během 

celého průvodu zajištěné vynikající občerstvení, jako např. koblihy, domácí 
Boží milosti, a k pití byl podáván čaj pro děti a pro dospělé svařáček na 
zahřátí. Poté, co všichni došli k hasičské zbrojnici, byl vynesen rozsudek nad 
medvědem a následně byl za své činy (kterých bylo letos opět dost) 
popraven. Poté čekalo na všechny zúčastněné zabijačkové občerstvení, které 
pro přítomné připravili členové SDH Sojovice. V letošním roce si mohli všichni 
účastníci pochutnat i na tradičním českém trdelníku, cukrové vatě, nebo si 
zakoupit pár drobností pro své děti ve stánku s hračkami. Po celou dobu hrála 
k poslechu Řeznická kapela. Bohužel oproti roku 2020 se z důvodu 
proticovidových opatření nemohl konat tradiční Dětský karneval a následný 
večerní karneval pro dospělé. Pevně věříme, že příští rok bude zcela již bez 
omezení. Tímto bych chtěla poděkovat všem členkám kulturní komise, které 
se zúčastnily náročných příprav a vydařeného průběhu celého dne.  

V neposlední 
řadě děkujeme 
Všem 
zúčastněným a 
budeme se na 
Vás těšit na 
dalších akcích, 
které pro Vás 
chystáme. 
 
   Eva Hradecká 
 
 

 



JARNÍ ÚKLID OBCE 
 

10. dubna 2022 proběhl každoroční jarní úklid obce. Ač máme kontejnerů 
v obci dostatek, přesto odpadu bylo několik dodávek . Nejhorší situace je u 
hlavní silnice směrem na Lysou nad Labem, kterou pravidelně uklízí rodina 
Formánkova. Děkujeme všem obyvatelům obce, kteří se úklidu a zvelebení 
naší obce zúčastnili.  

 

PÁLENÍ ČARODĚJNIC 

Po dvouleté pauze jsme se mohli opět sejít na hřišti a obnovit tradiční pálení 
čarodějnic. Pro děti byla připravena čarodějnická stezka plná úkolů. Za 
vyluštění tajenky dostaly nápoj a špekáček, který jsme si společně opekli. 
K vidění byl i požární zásah, kdy naše jednotka hasila trávu kolem ohně. 
Počasí nám přálo tak se u ohně sedělo do pozdních nočních hodin. 
 

Za SDH Sojovice Jitka Šimáňová 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



MEMORIÁL JANA HLAVÁČKA 

Memoriál v Sudově Hlavně se konal 14. května. SDH Sojovice reprezentovalo 

celkem 7 družstev. Mladší žáci obsadili čtvrté a osmé místo, starší žáci si vezli 

domů místo třetí. Muži obhájili loňské první místo a ženy skončily nejlépe 

třetí.  

 

MEMORIÁL JOSEFA MATUNY 

Letošní memoriál v Kostelním Hlavně byl pojat zároveň jako okrsková soutěž 
a konal se 4. června. Do Kostelního Hlavna jsme vyjeli také ve velkém počtu 7 
družstev (celkově máme nejvíce družstev v okrsku). A výsledky byly opět 
velmi dobré. Muži skončili na prvním místě, ženy vybojovaly první, druhé a 
třetí místo, starší žáci skončili druzí a mladší žáci byli první a sedmí. Ženám 
z Kostelního Hlavna jsme žádný pohár nenechali, a bylo nám jich trochu líto, 
ale třeba se s námi ještě poperou na plánované podzimní soutěži ve Skorkově 
☺. Všechny sportovní úspěchy jsme pak společně oslavili v hasičské zbrojnici, 
kde pro ně členové SDH v čele s Pavlem Kopřivou připravili výborné 
hamburgery.  
 

Jitka Šimáňová 



DĚTSKÝ DEN V SOJOVICÍCH 

 

V neděli dne 5. června 2022 od 13:00 hod. uspořádala obec Sojovice ve 
spolupráci se sborem dobrovolných hasičů Sojovice a Mysliveckým sdružením 
Sojovice dětský den.  Dětský 
den byl plný soutěží pro děti. 
Dětský den se konal jako vždy 
na upraveném fotbalovém 
hřišti. Hned na začátku 
obdrželo každé dítě "kartičku", 
do které za plnění úkolů 
dostávaly děti razítka. Pro děti 
byly připraveny stanoviště s 
různými sportovními, 
praktickými či vědomostními 
úkoly. Děti běhaly v holínkách, 
skákaly v pytli, podlézaly a 
přeskakovaly překážky, házely 
kroužky, kopaly na branku a 
dělaly různé disciplíny spolu s 
rodiči, kteří se velice ochotně 
zapojili a myslím, že se při 
plnění úkolů také moc dobře 
pobavili. Pro děti byla 
připravená naučná stezka, která byla zakončena tajenkou se zakončením u 
rybníka, kde pro ně mělo Myslivecké sdružení Sojovice připraveno další 
soutěžní disciplíny např. střelba ze vzduchovky, rozpoznání stromů, plodů a 

zvěře apod. Myslivci 
sebou přivedli své 
lovecké psy a dravé 
ptáky, se kterými se děti 
mohly vyfotit.  



V letošním roce přijeli na 
dětský den zástupci 
Policie ČR, kdy děti 
mohly prozkoumat 
vozidla Policie ČR, 
sednout si na policejní 
motorku. Zároveň se 
podívat na vybavení 
Policie ČR a zjistit, s čím 
naši policisti pracují. 
Zajímavostí letošního 
dětského dne byla 
návštěva českého 
reprezentanta ve čtyřbob
u Jana Šindeláře 
(dvojnásobný olympionik 
OH v Pchjongčchangu 
2018 a letos v Pekingu, 
6. místo na ME 2020, 6. místo na MS 2020). V rámci návštěvy českého 
reprezentanta byl k vidění "závodní dvojbob" (pro jízdu v ledovém korytě), 
který si všichni účastníci dětského dne mohli prohlédnout a dozvědět se 
spoustu zajímavostí o této závodní disciplíně. Na konci všech soutěží čekalo 
na děti velké překvapení, které si připravili členové sboru dobrovolných 
hasičů, a to netradiční stanoviště „SOJOVICKÉ KASÍNO“. Dětský den byl 
zakončen jako tradičně dováděním v pěně. 
Velké díky patří všem podílejícím se na realizaci dětského odpoledne, SDH 
Sojovice, kulturní komisi při obci Sojovice, Mysliveckému sdružení a 
zástupcům Policie ČR. Je skvělé, že v Sojovicích je spousta lidí, kteří umí 
společně připravit něco pro děti.      Ing. Michaela Vlachá 

 

ZÁJEZD DO DIVADLA 

Na den 23.5. 2022 připravila kulturní komise OÚ Sojovice společně s kulturní 
komisí OÚ Skorkov zájezd do oblíbeného pražského divadla Studio Dva na 
divadelní představení „Kutloch, aneb i muži mají své dny“. 
Celkem se zájezdu zúčastnilo 72 osob, z toho 42 občanů ze Sojovic. Pro velký 
zájem jsme museli objednat patrový autobus od autodopravy Petřík, 
abychom se všichni vešli. 



Autobus vyjížděl v 17 hod. z aut. zastávky Sojovice se zastávkami ve Skorkově, 
Podbrahách a Otradovicích. Jelikož jsme přijeli do centra hl. města dříve, dali 
jsme si lehké občerstvení na Václavském náměstí a část ze zúčastněných se 
společně vyfotila před krásným Muzeem. 
Divadelní představení bylo velmi vtipné a diváci odcházeli s úsměvem ve 
tváři, který vyjadřoval spokojenost s představením. Není vždy lehké vybrat 

takové představení, aby se líbilo všem, ale tentokrát můžu říct, že 
spokojenost byla velká. V hlavní roli hráli M. Maděrič, F. Blažek a další. 
Vzhledem k tomu, že obce nakoupily slevenky pro své občany, byla vstupenka 
o 50 % levnější, a to za 250 Kč. 
Autobusová doprava byla hrazena obcemi Sojovice a Skorkov. Všem 
zúčastněným děkujeme za účast a budeme se na Vás těšit i na dalších akcích. 

Jiřina Kropáčková 
 

POZVÁNKA DO DIVADLA 
 

Kulturní komise Sojovice Vás zve 26.10.2022 do divadla Palace na činohru 

Hraběnka s Eliškou Balzerovou v hlavní roli. Snížená cena vstupenky je 350,- 
Kč. OÚ Sojovice uhradí rozdíl v ceně vstupenky a spolu s OÚ Skorkov i 
dopravu. Zarezervujte si své lístky u paní J. Kropáčkové na tel. 728 015 120. 

 



POZVÁNKA NA PRAŽSKÝ HRAD 

Na jaře pořádala obec komentovanou prohlídku Prahou, která byla spojena 
s plavbou po Vltavě. Paní průvodkyně s námi prošla Staré město, byla to 
velice příjemná a zajímavá procházka a všichni jsme si den v Praze užili.  
 

 
 

Chtěli bychom s poznáváním hlavního města pokračovat, proto jsme pro Vás 

připravili komentovanou prohlídku Pražského hradu. Sraz je 15.10.2022 ve 
12.30 hod. na autobusové zastávce v Sojovicích, dopravu zajištuje obec. Na 
hradě navštívíme Katedrálu sv. Víta, kde se podíváme mimo jiné i do 
Svatováclavské kaple, místa, kde je pochován sv. Václav. Navštívíme Starý 
královský palác, zde si připomeneme rok 1618 a pražskou defenestraci. 
Projdeme Vladislavským sálem, který patří mezi největší středověké sály a 
dnes slouží k reprezentačním účelům. Předávají se zde státní vyznamenání a 
pořádá se zde inaugurace nově zvoleného prezidenta. Naše prohlídka bude 
pokračovat v basilice sv. Jiří a poslední zastávka bude ve Zlaté uličce, která si 
stále zachovává své malebné kouzlo.  
Doba prohlídky je cca 2,5 hod. Nenechte si ujít možnost poznat Pražský hrad 
z blízka. Vstupné: dospělý 150,- Kč, děti do 16 let a senioři nad 65 let 50,- Kč. 
Toto jsou snížené ceny do objektů, rozdíl v ceně - služby paní průvodkyně a 
dopravu uhradí obec. 
Své místo si rezervujte u J. Nohové na tel.: 737 515 590 (kapacita prohlídky je 
omezená). 
 



100 LET SOKOLA V SOJOVICÍCH 

Ve Zpravodaji jsme již dříve informovali o tom, že v roce 2020 uplyne 100 
roků od založení Sokola v Sojovicích. Pandemická situace nám překazila plán 
uskutečnit vzpomínkové shromáždění v listopadu 2020, kam výročí podle 

záznamu v obecní 
kronice správně 
patřilo. V náhradním, 
posunutém termínu, se 
takové shromáždění 
uskutečnilo 28. května 
letošního roku. Na jeho 
přípravě se podíleli 
členové TJ s výraznou 
podporou Obecního 

úřadu. Z Okresního archivu v Mladé Boleslavi nám byly zapůjčeny knihy 
zápisů ze schůzí výboru TJ od roku 1929 do roku 1956. A bylo to zajímavé 
čtení – naši předkové brali své sokolství opravdu vážně a zodpovědně. Ve 
třicátých letech minulého století vzali pod svá křídla i Čtenářský a divadelní 
soubor Havlíček, takže poskytovali občanům Sojovic příležitost nejen ke 
sportování, ale i kulturní zážitky. Sokol pravidelně pořádal pro své členy – 

žáky, 
dorostence i 
dospělé – 
sportovní 
prověrky 
v atletických 
disciplínách, 
bodované 
podle tabulek 
Obce sokolské 
a divadelníci 
měli 
nastudovánu 
každý rok 
novou hru, 
jiné 

reprízovali. Pravidelně pořádali vycházky, zájezdy i tajné výlety.  Spolkový 



život v Sojovicích nebyl v té době chudý. Po tom, co se stal členem výboru a 
tělocvičným náčelníkem tehdy sotva dvacetiletý František Práger, vznikl 
v Sokole i hokejový oddíl, hrající do té doby pod hlavičkou SKS (Sportovní klub 
Sojovice). Hokej se potom stal na dlouhé roky dominantní činností TJ a na 
zmíněném shromáždění to bylo dobře znát. Díky Obecnímu úřadu byly 
zakoupeny dvě sady nových dresů, na ZS v Benátkách n. J. bylo již v únoru 
sehráno utkání dosud činných sojovických hokejistů a jejich přátel. František 
Salač připomněl i éru „Traverzy“, ve které byl místní hokej nejúspěšnější. 
Několik dresů bylo věnováno i hokejovým veteránům. S velikým potěšením 
jsme tedy mohli takto dekorovat Vladimíra Kastnera, Václava Králíka staršího 
i mladšího, Františka Salače, Zdeňka Horčice, Josefa Svobodu a Františka 
Pospíšila. Se zármutkem jsme již nemohli předat dresy Jardovi Macurovi ani 

Václavu Svobodovi.  
Program shromáždění byl obohacen vystoupením členů gymnastického 
oddílu TJ Sokol Benátky n. J., žáků ZŠ Sojovice a oddílu bojových umění.  Jiří 
Šťastný se výborně postaral o sbírku fotografií z historie TJ včetně vizuální 
prezentace. 



Budeme doufat, že Sokol může i v současné době něco nabídnout - zejména 
dětem, pokud se bude dařit najít cvičitele a trenéry. K tomu může přispět 
každý z vás, kteří čtete tyto řádky a chcete se připojit k činnosti naší TJ. Tak 
tedy na shledanou, třeba na tajném výletě!          

   Miloš Pánek 

PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR „SOJOVÁČEK 2022“ 

Začátkem srpna obec Sojovice ve spolupráci sborem dobrovolných hasičů 

Sojovice uspořádala pro děti první příměstský tábor v obci Sojovicích. Každé 
dítě obdrželo kšiltovku, tričko s logem tábora a lahev na pití.   

Pod vedením Míši a Zuzky si 
děti užily spoustu zážitků a 
legrace. Děti na začátku 
tábora vytvořily společně 
vlajku, která zůstala na 
obecním úřadě uschována. 
V rámci celého týdne si děti 
užily spousty her a mnoha 
výletů. Děti navštívily 
Dinopark a ZOO v Praze a 

vzhledem k teplému počasí také dva dny děti strávily návštěvou koupaliště. 
Poslední den tábora děti navštívily jízdárnu v obci „Horse Point Sojovice“, kde 
se dozvěděly spoustu nových informací o koních a současně se mohly na 
koních svést i je následně v boxu umýt. Na závěr návštěvy ve stájích děti 
dostaly od paní Vojtkové medaile, malé občerstvení a na památku vak na 
záda s propiskou. Celý týden velmi rychle utekl a Míša i Zuzka se budou těšit 
na další ročník v roce 2023. 
Velké díky patří obci a SDH 
Sojovice za možnost 
uskutečnit tento příměstský 
tábor. Dále bych chtěla velmi 
poděkovat Zuzce Vlaché za 
úžasný přístup k dětem a 
přípravu všech aktivit. Velké 
poděkování patří také paní 
Vojtkové za možnost strávit dopoledne ve stájích s koňmi a za její úžasnou 
péči a přístup, jaký se dětem dostal.  
          Ing. Michaela Vlachá 



 

ZPRÁVIČKY ZE SOJOVICKÉ ŠKOLIČKY 

Loňský školní rok přinesl naší škole řadu změn a všichni věříme, že se pomalu 
začne naše škola opět dostávat do povědomí široké veřejnosti jako ta, která 
vzdělává a vychovává děti opravdu kvalitně a vždy s úsměvem. 

V letošním roce jsme v 1. třídě přivítali 18 prvňáčků a počet žáků základní 
školy se přehoupl lehce přes 50 žáků, přesně 51. V mateřské škole fungují 2 
oddělení s celkovým počtem 45 dětí.  

Velké díky patří 
Obecnímu úřadu 
v Sojovicích, který 
svými finančními 
dary pomáhá 
škole 
s vylepšováním 
jejího prostředí. 
V základní škole 
došlo 
k dovybavení 
počítačové 
učebny, kterou 
využívají žáci 4. a 
5. ročníku k výuce 

Informatiky a dětem v MŠ vytvořil kouzelnou předvánoční atmosféru 
v podobě hromady dárků, které našly děti pod stromečkem. Samozřejmě to 
nejsou jediné finanční prostředky poskytnuté škole, a tak bychom rádi 
poděkovali za jejich přízeň. 
Od ledna 2022 funguje v tělocvičně školy klub Taekwon-da, což je korejské 
bojové umění sebeobrany. Klub bude i nadále cvičit každý čtvrtek od 
17.30hod. a uvítá všechny děti od 6 let.   
Během školního roku jsme mohli díky dotacím z EU nabídnout dětem řadu 
akcí, které měly zcela zdarma, např. návštěva IQ Landie v Liberci, Svíčkárna 
v Šestajovicích, Staré Hrady, ZOO Chleby apod.  
Stejné dotace nám umožnily vylepšit počítačové vybavení základní školy. 
Nakoupili jsme 10 tabletů, které díky nabíjecímu vozíku mohou cestovat po 
celé škole. 



Od září 2022 přibyly do našeho týmu 
nové kolegyně. V mateřské škole ve 
třídě Ptáčat budou pracovat paní 
učitelky Eva Světelská a Mgr. Anna 
Krátká, v základní škole pak               
Bc. Kateřina Kleinerová. Všem 
přejeme, aby se jim mezi námi líbilo. 
 

Mgr. Libuše Digaňová,  
ředitelka školy 

 
 
 
 
 
 
 

 

Ukončení prázdnin 

V neděli 11. září se konaly hry na ukončení prázdnin. U skladů léčiv se sešlo 
38 dětí, které prošly označenou trasou, na které plnily úkoly. Čekala na ně 

například lukostřelba, skok do dálky, střelba na cíl, 
procvičování paměti, poznávání ryb, přesazování 

květin, poznávání pohádkových postav či vědomostní kvíz. Úkoly všechny děti 
zvládly, a odměnou jim byl dárkový balíček a květina, kterou si sami přesadily.                                       

Jitka Šimáňová 



¨ 

Obec Sojovice 17.9.2022 od 18 hod. pořádá I. Rockový večer v Sojovicích na 
Hřišti u Léčiv. Předkapela ,,HOVADA,, hraje od 18 hod. kapela ,,SPUPS,, hraje 
od 19.30 hod. Vstup je dobrovolný  
 

Plán kulturních akcí 
září – prosinec 2022 

 
15.10. – Komentovaná prohlídka    
Pražským hradem 
 
26.10. – Zájezd do divadla Palace 
 
11. 11. – Lampionový průvod Sv. 
Martina 
 
27.11. – ADVENT 
 
3. 12. – od 15 hod. Mikulášská 
besídka 
     – od 20 hod. Čertovská tancovačka 



 

 

 

VOLBA PRO SOJOVICE 
Sdružení nezávislých kandidátů do voleb dne 23.-24. září 2022 

Komunální volby SOJOVICE 23.-24.9.2022 
 

Dovolujeme si vám představit kandidáty do komunálních voleb obce Sojovice, 

které proběhnou ve dnech 23.-24. září. 

 
Mezi našimi kandidáty naleznete ty, kteří mají dlouholeté zkušenosti s 

vedením naší obce, ale také nové mladé tváře.  
Všem společně nám není lhostejný život v naší obci a chceme se na něm 
aktivně podílet. Věříme, že přijdete k volbám, protože i vám záleží na 
budoucím rozvoji obce. 
 
 



 č. 1 Ing. Bc. Petr Obdržálek 
Je mi 49 let, jsem ženatý, mám dvě děti 15 a 24 
let. Bydlím s rodinou v obci Sojovice. Jsem 
sportovně založen a ve svém volném čase se 
věnuji rodině a sportu. Svoji profesní dráhu 
jsem zaměřil na bezpečnostní služby. Od roku 
2014 jsem členem zastupitelstva obce Sojovice 
a od roku 2018 vykonávám funkci starosty obce 
Sojovice. Práce starosty je náročná, ale zároveň 
obohacující o množství zkušeností. Věřím, že 
zkušenosti získané při výkonu funkce starosty 
v dalším období zúročím ve prospěch obce a 
povede se mi dotáhnout rozpracované projekty 
do úspěšného konce a společnými silami 
pozvedneme obec. 

 

č. 2  Ing. Michaela Vlachá  

Jmenuji se Michaela Vlachá, je mi 46 let, jsem 
vdaná, mám tři děti a žiji v naší obci. Ve svém 
volném čase se věnuji cestování s rodinou a partou 
přátel. V roce 2012 jsem dokončila studium se 
zaměřením na Evropská hospodářská studia na 
Univerzitě Jana Amose Komenského Praha, kde 
jsem složila státní závěrečnou zkoušku z 
ekonomie, personální management, 
hospodářskosprávní aspekty integrace EU. Mám 
dlouholeté zkušenosti v ekonomické a personální 
oblasti ve státní správě. V současné době jsem 
zaměstnancem Ministerstva životního prostředí na 
pozici ministerský rada v odboru personální a 
státní služby. Nejsem rodákem Sojovic, ale od 

svých 6 let jsem zde trávila každý možný volný čas, než jsem v roce 1993 se stala 
plnohodnotným občanem obce. Nyní mi zde vyrůstají děti a žije zde moje rodina. 
Od roku 2018 jsem místostarostkou obce Sojovice a rozhodla jsem se v letošním 
roce znovu kandidovat v komunálních volbách. Ráda bych se chtěla aktivně dále 
podílet na chodu a rozvoji obce, protože je pro mě důležité, co se v naší obci děje 
a není mi to lhostejné. Na závěr chci poděkovat celé své rodině za podporu, bez 
které si nedovedu své dosavadní působení ve funkci místostarostky obce Sojovice 
představit. "Děkuji". 



č. 3 Bc. Karel Zahrádka 

Jmenuji se Karel Zahrádka a je mi 57 let. Jsem 
ženatý a mám tři dospělé děti. V Sojovicích 
žiji se svou manželkou od roku 2008. V témže 
roce jsem úspěšně ukončil studium na 
Policejní akademii České republiky v Praze ve 
studijním oboru bezpečnostně právní studia. 
Do konce roku 2010 jsem pracoval jako 
vyšetřovatel Služby kriminální policie a 
vyšetřování v Praze. Od roku 2011 pracuji 
v oboru soukromých bezpečnostních služeb 
jako bezpečnostní manažer. Jako koníčka 
mám fotografování a mnozí z vás se s mými 
fotografiemi setkali na Sojovických webových 
stránkách, které spravuji. Od roku 2014 jsem 
v zastupitelstvu obce Sojovice a od roku 2018 
jako místostarosta.  Je mnoho projektů, které 
jsme v minulém volebním období nestihli 

dodělat, a proto jsem se rozhodl znovu kandidovat a podílet se na budování 
obce a zlepšování životních podmínek občanů Sojovic. 

č. 4  Ivana Formánková 

 
Jmenuji se Ivana Formánková, je mi 47 let, jsem 
vdaná, mám dvě dospělé děti a žiji v naší obci již 13 
let. Pracuji jako státní zaměstnanec. Mými zálibami 
je rodina, příroda, zahrada, hudba a tanec. 
V minulosti jsem několik let byla členkou školské 
rady při ZŠ a MŠ Sojovice.  Od roku 2018 jsem 
členkou zastupitelstva a předsedou finančního 
výboru obce Sojovice. V rámci své dobrovolné 
činnosti podporuji obec při kulturních akcích pro děti 
i dospělé. Snažím se zapojit do veškerého dění 
v obci, a proto jsem se rozhodla i v letošním roce 
znovu kandidovat v komunálních volbách.   

 

 



č. 5  Jana Nohová 

Jmenuji se Jana Nohová, je mi 47 let, mám jednu 
dceru, která navštěvuje základní školu v Sojovicích. 
Moje rodina žije v Sojovicích již pátou generaci. 
Pracuji jako účetní. Zajímám se o historii, kulturu, 
ráda čtu. Od roku 2014 jsem zastupitelkou obce a od 
roku 2018 jsem také předsedou kontrolního výboru a 
vždy mi záleželo na dění v obci, proto opět kandiduji.  

 

 

 

 

 

 

č. 6  Jan Novák 

Jmenuji se Jan Novák, je mi 43 let, jsem ženatý, mám 
dvě děti a žiji v naší obci od roku 2000. Pracuji jako 
servisní technik pro FOMEX Team spol. s.r.o. Od roku 
2018 jsem zastupitelem obce Sojovice a rozhodl jsem 
se i v letošním roce kandidovat, protože bych se i 
nadále chtěl podílet na aktivitách naší obce. 

 

 

 

 

 

 

 



č. 7 Ing. Renata Krucká 

Jmenuji se Renáta Krucká. Narodila jsem se v 
roce 1972 a od narození žiji v Sojovicích. 
Jsem vdaná a mám tři dospělé děti. V roce 
1995 jsem úspěšně zakončila studia na ČZU v 
Praze ve studijním oboru zemědělské 
inženýrství. Profesně se věnuji zemědělství 
na našem rodinném hospodářství v 
Sojovicích. Vedle práce v hospodářství se 
věnuji především rodině a v posledních 
letech příležitostně také péči o seniory v 
Charitním domově ve Staré Boleslavi. 
Rozhodla jsem kandidovat v komunálních 
volbách, protože bych chtěla aktivně 
přispívat k rozvoji a fungování obce Sojovice. 

 

 

 

č. 8 Adéla Bíbrlová 

Jmenuji se Adéla Bíbrlová, je mi 30 let a 
v Sojovicích žiji od narození. Letos jsem ukončila 
fotbalovou kariéru, kterou jsem začínala 
v Předměřicích, působila jsem v AC Sparta Praha a 
několikrát nastoupila v mládežnické reprezentaci 
ČR. Nyní trénuji ve fotbalovém klubu FC Spoting 
Mladá Boleslav, kde jsem doposud působila jako 
kapitánka družstva. Vzhledem k tomu, že mám 
velmi blízko ke sportu, pomáhám trénovat děti při 
SDH Sojovice a v zastupitelstvu se budu snažit 
zapojit mladé lidi do společenského a kulturního 
života v naší obci. 

 

 

 



č. 9   Zdeněk Brynych 

Jmenuji se Zdeněk Brynych, je mi 39 let, jsem 
ženatý, mám tři děti a žiji v naší obci. Pracuji jako 
státní zaměstnanec u hasičského záchranného 
sboru na pozici strojník-hasič. Celý život jsem 
občanem Sojovic. Již dlouhou dobu v naší obci 
pomáhám s místní dobrovolnou jednotkou hasičů 
a souvisejícím spolkem. Nadále bych chtěl 
pomáhat s rozvojem obce a jeho kulturním 
životem. Rád sportuji a jezdím na kole. 

 

 

 

 

Zhodnocení uplynulého volebního období, 
výhled a priority na další volební období 

 
Dovolujeme si Vám představit kandidátní listinu do obecního 

zastupitelstva Sojovice. Jsou to občané Sojovic, kterým není lhostejný stav 

obce Sojovice a rádi přiloží ruku k dílu. 

Na naší kandidátní listině jsem dostal důvěru, abych na prvním místě 

tuto kandidátku vedl do následujících voleb. Této důvěry si Vážím a věřím, že 

Vás nezklameme. 

Ve volebním období 2018-2022 jsem byl zvolen starostou a v této 

funkci jsem působil po celé 4 roky. V předchozím volebním období jsem 

působil v obecním zastupitelstvu jako řadový zastupitel a jako předseda 

finančního výboru obce. V listopadu 2017 z funkce starosty na vlastní žádost 

odstoupil předchozí starosta Zdeněk Kvapil. V prosinci 2017 jsem byl 

zastupitelstvem obce zvolen za starostu. 



Musím říci, že 4 roky uběhly velmi rychle, kdy jsme rozhodně nezaháleli. 

Můžeme konstatovat, že se hodně věcí povedlo. Opravila se střecha základní 

školy Sojovice s přispěním dotace Středočeského kraje. Zrekonstruovala se 

knihovna v domě služeb opět za využití dotačních prostředků. Zrekonstruovaly 

se prostory obecního úřadu, školní jídelny, včetně nového jídelního výtahu a 

nového vybavení školní kuchyně, kdy byl nakoupen zejména nový 

konvektomat za dosluhující. Naše jednotka SDH Sojovice byla s přispěním 

dotačních prostředků vybavena novou technikou, jak novou cisternovou 

stříkačkou CAS 30 Tatra Terra 6X6, tak dopravním automobilem DA1 LZ  

Mercedes Benz Sprinter 4X4. Obec Sojovice do svého vlastnictví rovněž zpětně 

zakoupila od manželů Vránových místní restauraci, která je propojena 

s kulturním domem Sojovice. Zároveň došlo k částečné rekonstrukci 

restaurace, tedy zateplení střechy a výměny střešní krytiny, výměny otopné 

soustavy včetně zdroje vytápění, výměně oken, dveří a rekonstrukce 

sociálního zázemí restaurace. Ke spokojenosti nám chybí jen vybrat 

provozovatele pohostinství, který v těchto nelehkých dobách vydrží kvalitně 

provozovat tuto činnost. I tak jsem přesvědčen, že to byl dobrý krok, který 

zajistil do budoucna provozování této hostinské činnosti a zejména pak 

zázemí pro kulturní dům a akce zde pořádané. U kulturního domu jsme 

provedli jen nezbytné práce k zabezpečení střechy proti zatékání. Také jsme se 

věnovali údržbě místní zeleně a tento standard bychom rádi udrželi, a proto 

bylo postupně zakoupeno kvalitní vybavení místí údržbě včetně nové sekačky 

Walker, pracovního automobilu Ford Transit valník, křovinořezy a pily 

Husqvarna a štěpkovač. Doufám, že s údržbou zeleně jste byli spokojeni, kdy 

jste i vy přispěli svou pomocí při výsadbě stromů. Povedlo se několik dotačních 

projektů k výsadbě stromů v obci. Nová stromová alej u hřiště u Léčiv, nová 

výsadba stromů na dětském hřišti a mateřské školce a pak výsadba stromů 

v parku u řeky Jizery. Park u Jizery byl upraven do současné podoby za 

spolupráce s povodím Labe. Došlo zde ke ztvárnění břehu řeky Jizery a jeho 

zpevnění. Nejvíce prostředků si však vyžádala naše kanalizace. Dá se říci, jak 

mi v žertu řekla místostarostka Ing. M. Vlachá, že jsem se 4 roky hrabal pod 

zemí      . Musím však říci, že za 4 roky se povedlo opravit všechny havarijní 

úseky kanalizace v obci. Konkrétně pak řad k budově obecního úřadu a 

mateřské školky, řad ke kulturnímu domu a obecní restauraci, řad od domu 

služeb, část řadu v zástavbě rodinných domů na „sídlišti“ a na závěr pak 

oprava hlavního řadu pod hlavní silnicí č. 331. V současné době si troufám říci, 



že kanalizace je opět v dobré kondici. Budeme postupně řešit již jen opravy 

vyústění šachet a dešťových vpustí. U kanalizace jsme řešili nejen stavební 

záležitosti, ale i legislativu a povedlo se dát dohromady funkční plán obnovy 

včetně zřízení povinného fondu na odkládaní peněžních prostředků na údržbu 

kanalizace, který do současné doby neexistoval. 

Také jsme rozpohybovali projekt zprovoznění vodovodu. Na základě vyslyšení 

Vašich připomínek jsme stihli ověřit zachovalost a funkčnost „suchovodu“. 

Byly provedeny tlakové zkoušky s uspokojivým výsledkem. Poté jsme přikročili 

k dotačnímu projektu hydrogeologického vrtu SO1 v blízkosti řeky Jizery, který 

je v současné době úspěšně ukončen. Vrt poskytuje z hlediska kvantity a 

kvality dostatek vody. Rovněž jsme v místech oprav kanalizace využili 

výkopových prací a vybudovali další část vodovodního potrubí. 

Dalším tématem, kterému jsme se v uplynulém období věnovali, je bezpečnost 

chodců v obci. Byl pořízen radar k měření rychlost vozidel v obci na hlavní 

silnici č. 331. Otevřeli jsme dotační projekt na nové chodníky a autobusové 

zálivy v obci. I přes průtahy v důsledku pandemie Covid-19, jsme v celém 

projektu docílili získání stavebního povolení pro 1. i 2. etapu projektu a získání 

dotační podpory pro obě etapy ze strany SFDI (Státního fondu dopravní 

infrastruktury). V současné době se již první etapa začala realizovat a bude 

hotova do konce roku 2022. Realizace 2. etapy bude následovat.  

Dále se nám povedlo s přispěním prostředků fondů Ministerstva životního 

prostředí určených ke zvládání živelných pohrom – povodní, vyhotovit digitální 

povodňový plán a zřídit bezdrátový rozhlas v obci. 

Dalším tématem, které se nám podařilo začít plnit, je digitalizace obecní 

agendy. Nechali jsme zpracovat nové, plně funkční webové stránky, které 

společně s aplikací „V obraze“ zajišťují plnou informovanost veřejnosti. Dalším 

krokem bylo zavedení elektronické spisové služby. Neméně podstatnou 

záležitostí je elektronická pasportizace ulic, dopravního značení, inženýrských 

sítí, veřejného osvětlení a obecního mobiliáře. 

Co se bohužel nevyvíjelo v naší obci dle mých představ, tak to bylo sportovní a 

kulturní vyžití v obci. Bohužel restrikce spojené s šířením nákazy Covid-19 nás 

významně na dlouhou dobu ovlivnily a omezily. Přesto bych chtěl poděkovat 

kulturní komisi obce Sojovice, Hasičům Sojovice, Sokolu Sojovice a všem 



občanům obce Sojovice za zvládnutí této situace. Všichni v rámci možností 

přispěli k tomu, že jsme to zvládli se ctí. Kulturní komise i přes restrikce 

uspořádala hodně zajímavých kulturních akcí, TJ Sokol Sojovice sportovních 

akcí. SDH Sojovice významně přispěl v naší obci ke zvládání epidemie Covid-19 

při distribuci ochranných prostředků či při preventivních opatřeních – 

ozařování veřejných prostor školy, školky atd. Všem ještě jednou děkuji. 

V následujícím volebním období budeme, stejně jako v minulém, usilovat o 

otevřenost a maximální informovanost Vás občanů o aktuálním dění v naší 

obci. Hospodaření obce je v zásadě vyrovnané, i nadále budeme v maximální 

míře využívat fondové – dotační zdroje. Budeme pečlivě spravovat obecní 

majetek a systematicky řešit jeho údržbu a renovaci tak, aby nebyl 

vyhospodařen.  

Ing. Bc. Petr Obdržálek 

Starosta obce Sojovice  

Proto jsme si pro Vás připravili následující program s těmito prioritami, 

zahrnující též investiční projekty včetně případné dotační podpory: 

1. Dokončíme rozpracovanou Etapu č. 2 chodníků a autobusových 

zálivů v obci podél silnice č. 331 

2. Vodovod – propojení hydrogeologického vrtu SO1 s naším 

suchovodem, včetně tlakové stanice a úpravny vody a zprovoznění 

vodovodu v obci. Přivést vodovodní řad i do míst, kde v současné 

době v obci není. 

3. Schválení nového územního plánu, který umožní investorovi -  

Středočeskému kraji pokračovat v projektu obchvatu obce Sojovice, 

získat stavební povolení a následně ho i realizovat. Následovat bude 

další práce na našem uzemním plánu - vypuštění „starého obchvatu“ 

z územního plánu obce. 

4. Funkční škola je důležitou službou pro občany. Personální změny v ZŠ 

a MŠ Sojovice vedly konečně k nárůstu počtu dětí ve škole a má tedy 

vzestupnou tendenci. Věřím tedy, že jste spokojeni se 

současným fungováním školy. Jako velkou prioritu vidíme však řešení 

dostupnosti školního vzdělávání dětí na druhém stupni ZŠ. To je 



v celém Středočeském kraji značně poddimenzované. Proto je 

problém s umístěním i našich dětí. Z tohoto důvodu budeme aktivně 

usilovat o založení svazku obcí a následně o získání dotační podpory 

k výstavbě svazkové školy. Výstavba svazkové školy je pro nás 

prioritou. Do doby výstavby budeme aktivně řešit umístění našich 

dětí do nejbližších okolních škol. 

 

Mimo tyto hlavní priority budeme dále připravovat  

 

5. Celková rekonstrukce školní kuchyně. 

6. Řešení energetické náročnosti budovy mateřské školky a obecního 

úřadu  

7. Připravíme projekt rekonstrukce kulturního domu.  

8. Další dotační výsadba zeleně v obci (centrum obce, alej na Severku) 

9. Rekonstrukce zdravotní ordinace lékaře v domě služeb, postupná 

rekonstrukce domu služeb. 

10. Započneme s rekonstrukcí chodníků a komunikací mimo hlavní silnici. 

11. Budeme nadále řešit odpadové hospodářství.  

12. Podpoříme spolkový život v obci. Hasiče SDH a JSDH Sojovice, místní 

Sokolskou organizaci, Myslivce, …, stejně tak podpoříme naši kulturní 

komisi při přípravě kulturních a sportovních akcí v obci. 

 
 

OZNÁMENÍ O DOBĚ A MÍSTĚ KONÁNÍ VOLEB 
 
Čj. OUSOJ/575/2022 
 
 V souladu s ust. § 29 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 
a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, oznamuji: 
 
 1. Volby do zastupitelstva obce Sojovice se uskuteční v pátek dne 23. září 
2022 od 14.00 hodin do 22.00 hodin a v sobotu dne 24. září 2022 od 8.00 
hodin do 14.00 hodin. 



 2. Místem konání voleb ve volebním okrsku č.1 je volební místnost Dům 
služeb, Sojovice č.p. 33, 294 75 Sojovice pro voliče podle místa, kde jsou 
přihlášeni k trvalému pobytu  
 
3. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svoji totožnost a státní 
občanství České republiky, popřípadě státní občanství státu, jehož občané 
jsou oprávněni volit na území České republiky.  
 
4. Hlasovací lístky budou voličům dodány nejpozději 3 dny přede dnem 
konání voleb. Případně obdrží volič hlasovací lístky v den voleb ve volební 
místnosti.  
 
5. Volič po příchodu do volební místnosti prokáže svou totožnost a státní 
občanství České republiky, popřípadě státní občanství státu, jehož občané 
jsou oprávněni volit na území České republiky. Totožnost a státní občanství 
prokáže volič občanským průkazem nebo cestovním pasem České republiky, 
jde-li o cizince, průkazem o povolení k pobytu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sojovický zpravodaj – číslo 35/září 2022 
Vydává Obecní úřad Sojovice, náklad 400 výtisků, neprodejné. 

K tisku připravil OU Sojovice, grafická úprava Jana Nohová, září 2022 

Neprošlo jazykovou úpravou. 

 


